

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年三月二十五日

老師：
班級：

第二十四週 學校聯絡事項

- 一. 4/15 將舉行學分班統一口試，請同學們儘早準備。
- 二. 部分學分班將於 3/26 和 4/9，在北郡文教中心上文化課，詳細時間請洽各學分班老師。
- 三. 4/1 & 4/8 不上課，放春假。
- 四. 2016-17 AP 中文班說明會將於 4/22 11am~12pm 於 #702 教室舉行。
- 五. 2017-18 學年度 AP 中文班入學考試將於本週六，3/25，開始接受網上報名。詳細資料請至學校網頁查看。
- 六. 4/22 將於各班舉行班級認詞 / 認識成語比賽，請同學們儘早準備。
- 七. 請這學年已經服務過的家長到辦公室領取禮卡退費。班爸班媽的禮卡退費將於 4/22 再一起領取。
- 八. 請同學們尊重並愛惜 BMMS 的財產資源。下課時間不要玩學校的公物，例如掃把、垃圾桶。
- 九. 校園在停車場出現過響尾蛇，請家長提醒同學們，下課時間不要進入花園菜園，不要靠近山坡。
- 十. 由《華人》傳媒和非營利組織華人之友舉辦的第四屆美國華人青少年藝術節旨在為華洋青少年提供展示他們才藝的大舞台。本屆藝術節的主題是“我愛讀書”，由 4 月 2 日是“國際兒童讀書日”而定。請網上購票。<https://www.eventbrite.com/e/the-fourth-american-chinese-youth-arts-festival-tickets-31747187693>
- 十一. 四季文化電影節-春季電影院 橙縣首映會“看見台灣”Beyond Beauty 機會難得! 最美的視覺饗宴! 台灣的美麗風貌! 您一定不能錯過! 台灣成本最高的空拍紀錄片，由台灣攝影師齊柏林執導，花費近 3 年時間，累積 400 小時直升機飛行時數，耗資 9000 萬新台幣，全高空拍攝畫面。時間: 3 月 26 日 放映時間: 1:30pm-3:30pm 地點: 橙縣華僑文教服務中心 2901 W. MacArthur Blvd. #115, Santa Ana, CA 92704 [714-754-9999](tel:714-754-9999) 不能親到現場的同學，可以在網上觀看部份影片
https://youtu.be/sfTImxiqtG8?list=PLyb40eoxkelMB4GziuKZV5fIz_frk4kZZ
- 十二. 南加州中文學校聯合會主辦的春季學術比賽 (演講、朗誦 (個人及團體組)、經典背誦) 將於 4/1-4/22 接受報名，比賽日期: 星期日，5/7 上午於 Arcadia High School。報名請洽辦公室 (#703) 或電郵 <Contest@NorthCountyChineseSchool.org>，比賽辦法及題目，請至 <http://scccs.net/events/event41/SpringContest/SpringContestMain.htm> 查詢。

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

Weekly Bulletin:

3/25/2017

1. The Credit Class oral test will be on 4/15. Please remind your students to prepare in advance.
2. Some credit classes will meet on 3/26 and 4/9 at SDCCA Learning Center, please contact your teacher for meeting time and details.
3. No school on 4/1 & 4/8 (Spring Break).
4. 2017-18 AP Chinese Information Meeting will be held on 4/22, Saturday, 11am-12pm Classroom #702.
5. 2017-18 school year AP Placement Test registration will start on Saturday, 3/25. Please visit school web site for details
6. The Chinese phrases / idioms Recognition Contest will be held on 4/22 in each class, please remind your students to prepare in advance.
7. For parents who already volunteered at least once starting from beginning of the school year, please stop by PTA to pick up your gift card refund. Room parents' gift card refund will be given out on 4/22/2017.
8. Students need to respect BMMS property resources, please take care of public facilities.
9. A rattlesnake was caught in school parking lot last week. Please remind students do not enter the garden area and hillside during the recess.
10. The Fourth American Chinese Youth Arts Festival is represented by US Chinese in America Publications and Friends of We Chinese (nonprofit organization). The purpose of this event is that provide the stage for kids with various art skills. The topic of this event is I LIKE READING since April 2 is the International Children's Book Day!
<https://www.eventbrite.com/e/the-fourth-american-chinese-youth-arts-festival-tickets-31747187693>
11. Four Seasons Cultural Film Festival is showing Beyond Beauty at Culture Center of T.E.C.O. in Los Angeles. Show time: 03/26/17 1:30pm-3:30pm, 2901 W. MacArthur Blvd.#115, Santa Ana, CA 92704 714-754-9999. Part of the video is on the YouTube
https://youtu.be/sfTImxiqtG8?list=PLyb40eoxkelMB4GziuKZV5flz_fr4kZZ
12. The Spring Academic Contests (speech, poetry recital, classic recitation) hosted by Southern California Council of Chinese School (SCCCS) will accept registration from 4/1 to 4/22. The contest day is on Sunday morning, 5/7 at Arcadia High School. Please contact school office (#703) or email to <Contest@NorthCountyChineseSchool.org> for registration. Please visit <http://scccs.net/events/event41/SpringContest/SpringContestMain.htm> for details.

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____